
Protokół Nr XIX/16 wypis
z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu 20 maja 2016 roku  o godz.10.30  w sali

konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

W sesji uczestniczyli:
– radni Rady Miejskiej w Bojanowie,
– Burmistrz, Zastępca Burmistrza, Skarbnik, radca prawny Urzędu Miejskiego,
– radni powiatowi (Wiesław Ceglarek, Ireneusz Młynek),
– sołtysi wsi,
– kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Bojanowo,
– pracownicy Urzędu,
– przedstawiciele lokalnych mediów,

oraz zaproszeni na XIX sesję Rady Miejskiej w Bojanowie goście: 
– ks kanonik  Jan Ratajczak,
– ks. dziekan Mateusz Drob,
– ks. proboszcz Wojciech Rzeźnik,
– ks. wikariusz Robert Zając,
– przedstawiciele zespołu „Gołaszyniacy”,
– pani Maria Juchnowicz,
– pani Zdzisława Błochowiak,
– pan Tadeusz Lankiewicz.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Otwarcia  XIX  sesji   Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  dokonał  jej  przewodniczący  pan  Jarosław
Bartkowiak, po czym stwierdził, iż na 15 – osobowy skład Rady w sesji uczestniczy 11 radnych jest
ona  zatem  władna  obradować  i  podejmować  prawomocne  uchwały  (nieobecni  radni:  Dariusz
Klimasz, Sebastian Miekisz, Piotr Nadrowski oraz Tomasz Wałkiewicz).

Przewodniczący Rady przedstawił uczestnikom sesji następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad,
2. Przedstawienie porządku obrad XIX sesji Rady Miejskiej .
3. Przyjęcie protokołu Nr XVIII/16 roku z sesji, która odbyła się w dniu 29 kwietnia 2016

roku,
4. Przyznanie tytułów „Zasłużony dla Gminy Bojanowo”,
5. Zapytania radnych,
6. Informacja  Przewodniczącego  Rady  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie

międzysesyjnym,
7. Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym  i  o  wydanych

zarządzeniach.
8. Rozpatrzenie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  gminy  za  2015  rok  –  podjęcie

uchwały.
9. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2015 rok – podjęcie uchwały.
10. Podjęcie uchwał w sprawie”

1. Strategii  Rozwiązywania  Problemów Społecznych  Gminy Bojanowo na  lata  2016  –
2012,nadania imienia przedszkolu w Bojanowie,

2. nadania imienia przedszkola w Bojanowie,
3. uchwalenia  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowani  Przestrzennego

Gminy Bojanowo,
4. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rawickiemu,
5. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo,



6. zmian uchwały budżetowej na 2016 rok.

11. Przedstawienie  sprawozdania  Burmistrza  Bojanowa  z  realizacji  programu  współpracy
gminy Bojanowo z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w
sferze pożytku publicznego za rok 2015.

12. Odpowiedzi na zapytania radnych.
13. Wolne głosy i wnioski.
14. Zakończenie.

 Wszyscy obecni na sesji radni zagłosowali za proponowanym porządkiem obrad – 11 „za”.

Do pkt. 8 Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2015 rok – podjęcie
uchwały.
Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Bojanowo za 2015 rok przedstawił Burmistrz Bojanowa
pan Macie Dubiel.
Cyt. Burmistrz Bojanowa pan Maciej  Dubiel  ….........
„Szanowni Państwo
Podsumowujemy dzisiaj rok 2015, a konkretnie wykonanie budżetu gminy Bojanowo za 2015 rok.
Chciałbym, abyście Państwo dokonując razem ze mną tego podsumowania mieli w pamięci, że jest
to  budżet  nas  wszystkich tj.  Burmistrza i  radnych,  gdyż to  my wszyscy mamy wpływ na jego
realizację i kreujemy zadania w nim zapisane

Oczywiście kilka podstawowych danych finansowych chciałbym jednak Państwu przytoczyć. I tak:

- wydatki budżetu w roku 2015 zamknęły się kwotą 25 561 187,35 zł, co stanowiło 95,90 % planu

- dochody budżetu w roku 2015 zamknęły się kwotą 26 880 419,39 zł, co stanowiło 99,51 % planu

Patrząc  na  wykonanie  budżetu  w  sensie  zadaniowym,  to  mogę  z  pełną  odpowiedzialnością
powiedzieć,  że wszystkie przedsięwzięcia  zapisane w budżecie zostały wykonane. W wymiarze
finansowym tak naprawdę w pełni nie wykonaliśmy jednego zadania. Mam tu na myśli rozbudowę 
oczyszczalni w Gołaszynie, gdyż ok 1 mln zł płatności przewidzianych w roku 2015 musieliśmy
przenieść na rok 2016. Chciałbym tu jednak wszystkich Państwa uspokoić, gdyż na tych zmianach
terminów płatności Gmina nie straciła złotówki (dokonaliśmy stosownych korekt w harmonogramie
płatności  i  umowie  pożyczki  z  Wojewódzkim  Funduszem  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki
Wodnej) i nie jest również na chwilę obecną zagrożony termin realizacji inwestycji, gdyż mamy
informacje, że w najbliższych dniach nastąpi pierwszy rozruch instalacji.

Szanowni Państwo. W roku 2015 podjęliśmy pracę na dwoma dokumentami strategicznymi dla
naszej gminy, które zostały ukończone już w roku bieżącym i przyjęte stosownymi uchwałami Rady
Miejskiej. Mam tu oczywiście na myśli:

- strategię rozwoju gminy na lata 2016-2025

Oraz

- plan gospodarki niskoemisyjnej dla gminy Bojanowo

Oba dokumenty były nam niezwykle potrzebne z punktu widzenia aplikowania o środki zewnętrzne
(np.  przy  inwestycji  budowy  oświetlenia,  czy  drogi  Trzebosz-Zaborowice),  a  zadania  w  nich
zapisane już dzisiaj są realizowane.

Zleciliśmy  również  opracowanie  analizy  zasadności  budowy  przedszkola,  na  podstawie  której
wspólnie podjęliśmy decyzje o rezygnacji z tejże inwestycji. 

 

Co jeszcze zrobiliśmy w roku 2015:

–        ukończyliśmy ostatni etap kanalizacji Gościejewice – Sowiny - Wydartowo Pierwsze



–        kontynuowaliśmy rozbudowę oczyszczalni ścieków w Gołaszynie

–        utwardziliśmy oraz zamontowaliśmy oświetlenie na ulicy Kwiatowej

–        wprowadziliśmy nowy system dowozów dzieci  do  szkół  dzięki  czemu zaoszczędziliśmy
sporo pieniędzy oraz umożliwiliśmy korzystanie z komunikacji miejskiej  wszystkim pozostałym
mieszkańcom

–        objęliśmy  postępowaniem  przetargowym  na  energię  elektryczną  wszystkie  jednostki
organizacyjne gminy dzięki czemu szacujemy, że w kolejnych dwóch latach zaoszczędzimy ok 200
tys. zł.

–        Wykonaliśmy  kilka  inwestycji  na  sołectwach  –  chodnik  w  Gołaszynie,  w  Trzeboszu,
Pakówce, nowy plac zabaw w Zaborowicach

–        wybudowaliśmy podjazd dla osób niepełnosprawnych w Gimnazjum

–        uruchomiliśmy po raz pierwszy w gminie fundusz obywatelski dzięki czemu mieszkańcy
gminy uzyskali realny wpływ na wydatkowanie pieniędzy a w bieżącym roku zostaną zrealizowane
cztery ciekawe inicjatywy

–        uruchomiliśmy kółko plastyczne dla dzieci

–        oddaliśmy do użytku nową siedzibę dla zespołu Gołaszyniacy

–        podjęliśmy się wyprostowania tematów związanych z nazewnictwem wsi – mam tu na myśli
uregulowanie nazwy wsi Szemzdrowo oraz poprawności pisowni wsi Wydartowo Pierwsze i Drugie

–        wprowadziliśmy, a Rada Miejska przyznała Panu Józefowi Zuterowi pierwsze wyróżnienie
Zasłużonego Dla Gminy Bojanowo,

–        podjęliśmy współpracę z firmą odzyskującą VAT dla gmin

–        zakupiliśmy świąteczne oświetlenie uliczne

–        w pierwszym możliwym terminie przekazaliśmy kosztowne zarządzanie byłą drogą krajową
nr 5 do zarządu wojewódzkiego.

Ponadto zostało przedstawione:

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2015rok
2. Sprawozdanie finansowe wraz z informacją o stanie mienia komunalnego na 31.12.2015

rok,
3. Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej (pani Skarbnik),
4. Opinię  o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  w  sprawie

absolutorium   dla  Burmistrza  Bojanowa  z  wykonania  budżetu  gminy  za  2015  rok  –
przedstawił przewodniczący Komisji Rewizyjnej (pan Józef f Czerwiński),

Pan Burmistrz podziękował pani Skarbnik oraz wszystkim służbom finansowym za włożony trud
nad prawidłowym funkcjonowaniem budżetu  i  prowadzeniem gospodarki  finansowej  zgodnie  z
przepisami.
Pan Burmistrz cyt. „ wygląda to bardzo dobrze, dziękuję, pani Skarbnik, panu przewodniczącemu,
państwu radnym za całokształt”.
Pani Skarbnik zapoznała Państwa radnych oraz uczestników sesji ze sprawozdaniem finansowym
za rok 2015 oraz sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2015. 

Uchwalony przez Radę Miejską w Bojanowie budżet na rok 2015 -   Uchwała Nr IV/16/15 Rady
Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 stycznia 2015 roku w sprawie uchwały budżetowej na 2015 rok. 
Przedstawiał całość: 
Dochodów w wysokości 24.896.490,00 zł



Wydatków w wysokości 26.921.080,00 zł

Po dokonanych zmianach w ciągu roku plany dochodów i wydatków wynosiły:
1.Dochody w wysokości 27.014.034,34 zł; czego zrealizowano zł tj. 26.880.419,39 
tj. 99,51 % w stosunku do planu.

2. Wydatki w wysokości 26.653.393,51  z czego zrealizowano  25.561.187,35 tj. 95,90 %
w stosunku do planu

W skład dochodów wchodzą: 
- dochody bieżące plan  25.753.108,96     wykonanie 25.590.857,73
- dochody majątkowe plan 1.260.925,38 wykonanie   1.289.561,66

Dotacje celowe na zadania zlecone:

1. dział  010 rozdział 01095 Pozostała działalność wydatkowano 629.474,64   

2. dział 750 rozdział 75011 Urzędy Wojewódzkie wydatkowano 87.350,00

3. dział 751  rozdział 75101              Urzędy naczelnych organów
            władzy państwowej, kontroli 

                                                            i ochrony prawa                   wydatkowano   1.511,98
       rozdział 75107 wybory Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej 

31.301,00
        rozdział 75108 wybory do Sejmu i Senatu  wykonanie 20.203,00
       rozdział 75110- referenda ogólnokrajowe i konstytucyjne

wykonanie 16.811,00
4. dział 801 rozdział 80101 szkoły podstawowe wykonanie 34,086,60

5.dział 801  rozdział 80101              gimnazjum wykonanie 32.046,79

6.dział 852 rozdział świadczenia rodzinne wykonanie        3.095.379,98,

7.dział 852 rozdział 85213               Składki na ubezpieczenie 
                                                          zdrowotne                          wydatkowano  13.499,00
8 dział 852 rozdział  85215 Dodatki mieszkaniowe     wykonanie   4.095,30

9.dział 853 rozdział 85219 Ośrodki Pomocy Społecznej wykonanie 21.168,50
10.dział 852 rozdział 85295 pozostała działalność wykonanie      548,03

Środki na dofinansowanie zadań własnych inwestycji gminy:
1.Dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu – kwota dotacji -   dział 010 rozdział
wyłączenie z produkcji gruntów rolnych 52.650,00
Subwencje:

- część oświatowa subwencji ogólnej 7.370.635,00
- część wyrównawcza subwencji ogólnej 3.488.513,00
-  część równoważąca subwencji ogólnej 187.346,00

Wydatki budżetowe:
Wydatki budżetowe ogólne  plan 26.653.393,51     wykonanie 25.561.187,35 
Wydatki budżetowe bieżące plan 24.529.860,51    wykonanie 23.540.571,50
Wydatki majątkowe plan 2.123.533,00--             wykonanie 2.020.615,85



Plan  dochodów  i  wydatków  w  pełni  odzwierciedla  zmiany  wprowadzone  w  ciągu  roku
budżetowego przez Radę Miejską w Bojanowie  zgodnie z potrzebami prawidłowej  gospodarki
finansowej i inwestycyjnej.

Inwestycje były realizowane zgodnie z zamierzeniami przyjętymi przez Radę  na 2015  rok oraz
zgodnie  z  wymogami  przewidzianymi  w  ustawie  o  zamówieniach  publicznych  i  wieloletnim
planem inwestycyjnym.
Zadłużenie gminy na dzień 31 grudnia 2015  roku  wynosi  8.046.000,00  co stanowi 29,93 % w
stosunku  do  wykonanych  dochodów  i  spełnia  warunki  określone  w  ustawie  o  finansach
publicznych.

Rezerwa ogólna nie została rozdysponowana.

Rezerwy wynoszą: 88.200,00
- ogólna 30.000,00
- celowa na realizację zadań własnych z zarządzania kryzysowego 58.200,00

nie zostały wykorzystane.
Gmina udzieliła w 2015 roku dotacji dla:

1.jednostki sektora finansów publicznych :

700      Gospodarka mieszkaniowa 80.000,00
801 oświata i wychowanie 10.444,90
900 gospodarka komunalna i ochrona środowiska 1.701.074,17
921 kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 901.850,00
2. oraz jednostek spoza sektora finansów publicznych:

010 rolnictwo i łowiectwo 10.000,00
754 bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 13.680,00
801 oświata i wychowanie 181.358,78
926 kultura fizyczna i sport 105.000,00.

Pani Skarbnik Patrycja Kubiak odczytała Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Poznaniu
Zespół w Lesznie – Uchwała Nr SO 0954/28/12/Ln/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby
Obrachunkowej  w  Poznaniu  z  dnia  21  kwietnia  2016  roku  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Bojanowo za 2015 rok – kserokopia stanowi załącznik
nr 7 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący  Rady  pan  Jarosław  Bartkowiak  zapytał   radnych  czy  są  pytania   dotyczące
wykonania  budżetu za 2015 rok. 
Jako pierwszy głos  zabrał  radny Rady Powiatu Rawickiego pan Wiesław Ceglarek.  W imieniu
sportowców  gminy  Bojanowo,a  szczególnie  klubu  Ruch  Bojanowo   podziękował  panu
Burmistrzowi  Bojanowa Maciejowi  Dubielowi,  Państwu  radnym za  pomoc  i  wsparcie  ,  dzięki
której udało się utrzymać poziom klubu i jego klasę. 
Radny Jan Moryson zadał pytanie dotyczące wykonania dochodów majątkowych powyżej planu o
prawie 30.000,-. 
Pani  Skarbnik  Patrycja  Kubiak  wyjaśnła,  iż  powyższe  dochody powstały  ze  sprzedaży  mienia
majątkowego, spłat ratalnych, odszkodowania z tytułu gruntów.
Radny Marek Kotlarczyk zapytał o pożyczki i kredyty jakie Gmina Bojanowo posiada.



Pani Skarbnik wyjaśniła, iż gmina nie posiada kredytów, natomiast pożyczki zostały zaciągnięte w
Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu i są w częściach
umarzalne.
Radny  Maciej  Jagodziński  zapytał  o  zwiększenie  kwot  na  gospodarkę  mieszkaniową  –  na  na
rozbudowę infrastruktury i naprawę posiadanego mienia. 
Pani  Skarbnik  Patrycja  Kubiak  wyjaśniła,  iż  dotacja  roku  2015  na  zadania  prowadzone  przez
Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  wynosiła 80.000,- zł. 
Pan Burmistrz dodał, iż w roku 2016 dotacja, na utrzymanie substancji mieszkaniowej dla ZGKiM
będzie  wynosić  120.000,-  Planujemy odnowić  elewację  na  ulicy Rynek   18;  będzie  wykonana
również elewacja narożnikowa na ulicy 17 Stycznia.
Radny Zygmunt Maćkowiak zapytał o posiadany dług na koniec roku budżetowego ponad 8 mln – 
oraz o różnicę między wykonanymi a planowanymi rozchodami wynosi 35.000,-. 
Pani Skarbnik Patrycja Kubiak wyjaśniła, iż plan wynosił 1.480.409,83,- , wykonanie 1.445.409,83
stąd ta różnica – kwota umorzonej pożyczki. 

Po  dyskusji,przewodniczący  obradom  pan  Jarosław  Bartkowiak  poprosił  przewodniczących
Komisji Stałych Rady o wyrażenie wypracowanych opinii na posiedzeniach o realizacji budżetu za
2015 rok. 
Jako pierwszy głos zabrał przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Józef Czerwiński. W imieniu
Komisji Rewizyjnej, którą kieruje wyraził opinię pozytywną o realizacji budżetu za 2015 rok.
Radny Marek Kotlarczyk zastępca przewodniczącego Komisji Budżetowej również poinformował,
iż opinia dotycząca realizacji budżetu za 2015 rok, wypracowana przez Komisję  jest pozytywna.
Ostatnia  głos  zabrała  przewodnicząca  Komisji  Oświaty  pani  Wiesława  Świerzewska.  Opinia
kierowanej  przez Nią  Komisji  w zakresie  realizacji  budżetu Gminy za 2015 rok była również
pozytywna. 
W związku  z  powyższym  przewodniczący  Rady pan  Jarosław  Bartkowiak  przedstawił  projekt
uchwały  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  20  maja  2016  roku  w  sprawie  rozpatrzenia  i
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2015
rok.
Za  podjęciem Uchwały głosowali  wszyscy obecni  na  sesji  radni  –  11  „za”  ((nieobecni  radni:
Dariusz Klimasz, Sebastian Miekisz, Piotr Nadrowski oraz Tomasz Wałkiewicz).

Uchwała  Nr  XIX/129/16 Rady Miejskiej  w Bojanowie  z  dnia  20  maja  2016 roku w sprawie
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania  finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania
budżetu  za  2015  rok  została  podjęta  jednogłośnie  i  stanowi  załącznik  nr  8  do  niniejszego
protokołu.

Do pkt. 9 Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2015 rok – podjęcie uchwały.

Zgodnie  z  art.18a  ust.  3  ustawy z  dnia  8  marca  1990  roku o  samorządzie  gminnym Komisja
Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 12 kwietnia 2016 roku oraz 19 kwietnia  2016 roku zapoznała się
i dokonała szczegółowej oceny realizacji budżetu za 2015 rok, rozpatrując :

– rozpatrując sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Bojanowo za 2015 rok,
– informację o stanie mienia komunalnego na dzień 31.12.2015 roku,
– sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych instytucji kultury za 2015 rok,
– bilans z wykonania budżetu Gminy Bojanowo na dzień 31.12.2015 rok,
– bilans jednostki budżetowej sporządzony na dzień 31.12.2015 rok.

Na tej  podstawie Komisja  Rewizyjna wypracowała wniosek w sprawie udzielenia absolutorium
Burmistrzowi  Bojanowa  z  wykonania  budżetu  gminy  za  rok  2015.  Powyższy  wniosek  został
przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu – Zespół w Lesznie w dniu 27 kwietnia
2016  roku.  Dnia  11  maja  2016  roku  została  przesłana  do  Biura  Rady  Urzędu  Miejskiego  w



Bojanowie  Uchwała  SO  –  9055/4/12/Ln/2016  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej w Poznaniu z  dnia 06 maja 2016 roku w sprawie wyrażenia opinii  o wniosku
Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  w  sprawie  absolutorium  dla  Burmistrza
Bojanowa z wykonania budżetu gminy za 2015 rok. - załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Józef Czerwiński odczytał treść uchwały RIO nr SO –
9055/4/12/Ln/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 06
maja 2016 roku w sprawie wyrażenia opinii  o wniosku Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w
Bojanowie w sprawie absolutorium dla Burmistrza Bojanowa z wykonania budżetu gminy za 2015
rok.
Radny Maciej Jagodziński podziękował Burmistrzowi Bojanowa panu Maciejowi Dubielowi, pani
Skarbnik Patrycji Kubiak oraz wszystkim zaangażowanym osobom za realizację budżetu. 

Przewodniczący obrad pan Jarosław Bartkowiak zapoznał wszystkich z treścią projektu uchwały w
sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2015 rok. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Za podjęciem powyższej uchwały głosowali wszyscy
obecni  na  sesji  radni  11  „za”  (nieobecni  radni:  Dariusz Klimasz,  Sebastian  Miekisz,  Piotr
Nadrowski oraz Tomasz Wałkiewicz).
Uchwała Nr XIX/ 130/16 Rady Miejskiej  w Bojanowie z  dnia 20 maja 2016 roku w sprawie
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik
nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Rady wraz z delegacją Państwa  radnych wręczył Burmistrzowi panu Maciejowi
Dubielowi  symboliczny  bukiet  kwiatów.  Pan  Burmistrz  podziękował  przede  wszystkim  pani
Skarbnik,   służbom  finansowym  w  Urzędzie  Miejskim,  kierownikom  referatów  i  jednostek
organizacyjnych, wszystkim pracownikom oraz Państwu radnym za zaangażowanie, bez którego
nie  byłoby tego  sukcesu.   Burmistrz  cyt.  „  to  Wy Państwo  radni  wytyczacie  drogę,  ja  jestem
wykonawcą budżetu”. 
Burmistrz przekazał dziękując pani Skarbnik przekazał na Jej ręce otrzymane kwiaty. 

Do pkt. 14 Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku  XIX sesji Rady Miejskiej  w Bojanowie przewodniczący
Jarosław Bartkowiak dziękując wszystkim za przybycie o godz. 12.40 zamknął obrady. 

Protokolant: Przewodniczący Rady
Beata Sikora (-) Jarosław Bartkowiak 
inspektor


